

22 March 2017

LSG Catering China Ltd.

2006, 20/F, Seaview Centre  
139 - 141 Hoi Bun Road  
Kwun Tong, Kowloon  
Hong Kong

Phone : (852) 2767 5318  
Telefax : (852) 3571 9860

Dear Valued Customers,



### Contingency Plan for Brazil Meat Quality Issue

In view of the announcement from The Government of HKSAR Centre for Food Safety of the Food and Environmental Hygiene Department yesterday (21 March 2017), the import of frozen and chilled meat and poultry items from the origin of Brazil have been prohibited. Our company has also connected immediately with the concerned parties and has the following measures.

- Our company has never used the concerned meat products supplied from Brazil.
- Our company will not use all meat products from the Brazil origin with immediate effect.
- Our company has changed to use meat products from USA, China and other origin for substitution immediately.

If you have any queries about the subject matter, please feel free to contact our Customer Hotline: 2767 5318 or our on-site staff.

### 巴西劣質肉類事宜

就本港食物安全中心在昨日(三月二十一日)宣布,即日禁止所有巴西進口冷藏及冰鮮肉類和禽肉,本公司已即時向有關部門及供應商了解情況,並作出以下措施,以確保各客戶不受上述事件影響:

- 本司採用之肉類供應商,均由香港特區政府食物安全中心認可及由本司品質保證部及採購部門嚴格監控,而據巴西當局所指的懷疑有問題產品,本司從未採用。
- 以除客戶疑慮,本司將跟隨政府指引,即時停用所有巴西肉類產品。
- 立即採用美國,中國及其他地方進口之肉類產品代替。

如對上述事宜有任何查詢及疑問,歡迎致電客戶服務熱線: 2767 5318 或向當值同事查詢。

Yours sincerely,



Sam Yau  
General Manager